

供應進口CSR澳洲白砂糖

产品名称	供應進口CSR澳洲白砂糖
公司名称	廈門達智工貿有限公司
價格	.00/个
规格参数	原产地:澳洲糖 商品条形码:9313010104202 品牌:CSR
公司地址	廈門市思明區前埔工業園7號(配套單身宿舍1号楼)
联系电话	86 0592 5021835 13806048034

产品详情

原产地	澳洲糖	商品条形码	9313010104202
品牌	CSR	净重	25,000 (g)
保质期	24 (个月)	粒度	60-70 (mm)
蔗糖分	99.85 (%)	等级	优级品
生产厂家	Sugar Australia	还原糖分	0.03 (%)
储藏方法	置放陰涼干燥處,避免高溫,暴晒,受潮	售卖方式	包装
特产	是		

sugar australia pty ltd operates the racecourse sugar refinery in mackay .raw sugar processed in this refinery is exclusively of queensland origin. this raw sugar is the only ingredient used in the production of a range of refined sugar products for food and beverage manufacturing use ,and for sale to consumers under the csr sugar australia,and queensland's own brands.

澳大利亞糖有限公司在麥凱經營煉糖廠.原糖是昆士蘭來源。本原糖是在一系列精制的糖產品生產的,使用在食品和飲料上, 并根据澳大利亞的csr糖和昆士蘭個人自身的品牌的責任出售給消費者使用

our genetic engineering statement and policy is as follow:

我們的基因工程 and 政策的聲明如下

refined sugar products made by sugar australia do not originate from any genetic engineering plant material and no

genetic engineering processing aids or additives are used at any stage during the manufacture of these refined sugar products. in addition , sugar itself cannot be genetically modified because it is simple , specific molecule which , if changed in any way, would no longer be sugar.

精制的糖产品在生产成澳大利亚糖的过程中没有经过特殊基因工程加工助剂或添加剂的加工的。在另外糖本身不能被转基因改造因为它是简单的、特定的分子，如果有任何改造将不再是糖。

no genetic engineering sugar cane is grown commercially in queensland . therefore there cannot be any genetic engineering plant components in this cane used to produce raw sugar for sale to sugar australia. sugar cane is the only plant ingredient used in the manufacture of the raw sugar that is further processed in our sugar refineries.

昆士兰是没有种植基因工程的甘蔗。因此这里没有基因工程种植的甘蔗原糖销售给澳大利亚糖。甘蔗是炼糖厂提炼原糖生产的唯一植物。

no genetic engineering processing aids or additives are used in the production of this raw sugar

在此原糖生产中没有经过特殊基因工程加工助剂或添加剂的加工的

no genetic engineering processing aids or additives are used by sugar australia in the manufacture of its refined sugar from this raw sugar.

澳大利亚糖从本原糖及其精制糖生产中,没有经过特殊基因工程加工助剂或添加剂的加工的

refined sugar products, having been subject to extensive purification and being comprised of simple sugar , do not contain plant or other genetic material

精制的糖产品曾进行广泛的纯化及使其单糖的形成,不会含有植物或其他遗传材料

sugar australia has nevertheless verified its products by independent testing for genetic material.

澳大利亚食糖已经通过遗传材料的独立测试验证它的产品。

sugar australia does and will comply in all respects with the relevant food compositional and labelling laws in australia, including those relevant to genetic engineering.

澳大利亚糖在食物的成分和标记等各方面均符合澳大利亚有关法律,包括有关的重排基因工程

sugar australia supports the provision of accurate , informative and consistent information to consumers

澳大利亚糖为消费者提供准确支持、丰富内容、一致的信息

